
Översyn av gamla motioner 

 

Vid Kongressen 2020 ansågs ett antal motioner från oss avdelningar besvarade och några 

motioner fick bifall på kongressen. Vi vet inte hur förbundet har arbetat kring dessa motioner 

och dess innehåll sen dess och behöver få en uppdatering och detaljerad beskrivning i vad 

man har gjort, var man är i processen och om man inte har påbörjat något arbete. 

Förbundet behöver skapa en rutin för att dela informationen kring hur arbetet med motioner 

förmedlas till avdelningarna så att det kan ske fortlöpande. 

ST inom Polisen 

ST inom SiS 

ST inom Kriminalvården  

ST inom Migrationsverket 

yrkar på att kongressen prövar vardera att-sats var och en för sig. 

att  Förbundet redovisar arbetet i de bifallna och/eller besvarade motionerna. 

att  Förbundet redovisar arbetet i bifallna och/eller besvarade motioner löpande. 

 

 


